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Opening en vaststellen agenda  
De voorzitter opent de Agendacommissievergadering om 9.00 uur. 
 
De agenda is ongewijzigd vastgesteld.  
 
 
Vaststellen besluitenlijst 10 november 2023 
 
De besluitenlijst van 22 december 2023 is ongewijzigd vastgesteld.  
De appreciatie op de Actiepuntenmatrix is in de Actiepuntenmatrix zelf vermeld 
en is conform vastgesteld.  
 
Naar aanleiding van de Actiepuntenmatrix heeft dhr. Hamans de vraag gesteld, 
wanneer er een volgend overleg met de Agendacommissie en de 
gemeentesecretaris op de planning staat.  
 
Hierbij is vanuit de Griffie aangegeven, dat dit overleg op korte termijn zal worden 
ingepland en dat de Griffier onlangs al een goed gesprek heeft gevoerd met de 
nieuwe gemeentesecretaris over de gezamenlijke wens voor een 
kwartaalplanning.  
 
 
Bespreekpunten Agendacommissie 
 
Planning themabijeenkomsten tot aan het zomerreces 
De agendacommissie is akkoord met de planning.  
 
De Griffier heeft hierbij aangegeven, dat samen met de organisatie gekeken 
wordt naar het proces rondom themabijeenkomsten en naar hoe dit beter te 
reguleren, maar dat dit momenteel nog een zoektocht is.  
 
Verzoek om openbare bijeenkomst Cloetta 
De agendacommissie heeft een verzoek ontvangen van de PvdA-fractie om 
de themabijeenkomst Cloetta (13 maart a.s.) openbaar te maken. De 
Agendacommissie komt tot de conclusie, dat om een goede inhoudelijke 
reactie te kunnen geven, zij over onvoldoende informatie beschikt om hierin 
op dit moment een goede afweging te kunnen maken. Het verzoek aan de 
PvdA-fractie is dus om de Agendacommissie van nadere informatie te 
voorzien ten aanzien van wat met deze bijeenkomst beoogd wordt (dus: doel 
en opzet van de bijeenkomst). Dit zodat de Agendacommissie de PvdA-fractie 
van een goede inhoudelijke reactie kan voorzien. De Griffie gaat dat bij de 
PvdA-fractie navragen. 
 
Vanuit de Griffie is aangegeven, dat er tevens een verzoek van een inwoner 
op de Griffie is binnengekomen ten behoeve van het bijwonen van de 
themabijeenkomst Cloetta. Op dit verzoek kan een inhoudelijke reactie 
worden verzorgd, in een zelfde lijn als op het verzoek van de PvdA-fractie.  
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Dit dus pas nadat de door de Agendacommissie verzochte aanvullende 
informatie door de PvdA-fractie is verstrekt.  
 
Planning 
Het werkschema 2024 van de raad komt nog een keer terug in Agendacommissie 
nadat de planning van de P&C-stukken (Spoorboekje) definitief is.   
 
De Agendacommissie is akkoord met de planning voor de komende raadscyclus.  
 
Vanuit de Griffie is aangegeven dat een aantal van de planningsdocumenten 
zullen worden geupdate (planning tot aan het zomerreces incl. 
commissievoorzitters + themabijeenkomsten).  
 
Ten aanzien van het plannen van hoorzittingen is door de griffie aangegeven, dat 
er nog een aantal hoorzittingen verwacht worden voor plannen die onder de oude 
wetgeving in procedure zijn gebracht. De griffie heeft de Agendacommissie 
gevraagd hoe zij deze -in het licht van de volle agenda’s tot aan het zomerreces- 
mag inplannen. Hier is door de Agendacommissie bij aangegeven, dat aan het 
niet vergaderen op dinsdagavonden vastgehouden dient te worden en dat het 
parallel vergaderen niet de voorkeur geniet (rekening houdend met de kleinere 
fracties). Daarbij is afgesproken dat, indien de hoorzittingen toch op een 
afwijkend moment dienen te worden ingepland, de griffie dit dan eerst schriftelijk 
voor zal leggen aan de Agendacommissie.  
 
 
Terugblik vergaderingen 
Commissie 8 januari 2024 
Het viel de leden van de Agendacommissie op, dat bij een van de agendapunten 
wel vier raadsleden van de VLP-fractie het woord voerden. Hierover is gezegd 
dat dit technisch gezien kan (de VLP-fractie heeft 6 zetels in de Commissie), 
maar het draagt niet per se bij aan de effectiviteit van het vergaderen. Vandaar 
dat dit als aandachtspunt is benoemd in de Agendacommissievergadering. 
Verder is dit onderwerp al aan de orde geweest in het Presidium. 
 
Door de Griffier is opgemerkt, dat bij het plegen van interrupties er door 
voorzitters op gelet kan worden of de interruptie wel slaat op hetgeen er net is 
gezegd. Soms is dat niet het geval namelijk, terwijl het reglement van orde dat 
wel voorschrijft (d.w.z.: dit staat in het reglement van orde van de 
werkzaamheden van de raad, in de commissieverordening zelf staat dit niet).  
Dit is een aanvullend instrument waarmee door de voorzitter op de vergadering 
gestuurd kan worden. 
  
 
Rondvraag 
Dit is een vast agendapunt waarbij de leden van de Agendacommissie in de 
gelegenheid worden gesteld om nog korte punten onder de aandacht te 
brengen die niet reeds in de vergadering zijn behandeld. Hierbij zijn geen 
besluiten genomen c.q. afspraken gemaakt die in de besluitenlijst dienen te 
worden vastgelegd. 
 
 
Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering rond de klok van 09.55 uur. 
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Actie Actiehouder Toelichting op afdoening 

Verbeterpunten planning verder oppakken met 
vertegenwoordiging College 

Griffie Er volgt een vervolggesprek 

Inventarisatie mogelijke themabijeenkomsten i.r.t. 
grote/complexe dossiers 

Griffie Te koppelen aan de (15) 
prio-projecten 

Het vergaderen op locatie (om inwoners meer te 
betrekken) nog een keer terug laten komen op de 
agenda 

Griffie Dit blijft staan  

Afspelen audio/videobestanden tijdens commissie 
(als apart agendapunt in Agendacie.) 

Griffie Nog een keer terug laten 
komen in een 
Agendacommissie 

Voorbereidende notitie inzake opties plannen 
themabijeenkomsten/extra bijeenkomsten (t.b.v. 
bespreken tijdens Raads2Daagse 

Griffie Notitie t.z.t. terug laten 
komen in een 
Agendacommissie 

Planning werkschema 2024 – spoorboekje P&C 
stukken erin verwerken 

Griffie Komt nog een keer terug op 
de agenda nadat deze in 
concept gereed is 

Procesbeschrijving besloten vergaderingen Griffie Wordt aan gewerkt.  

Aanvullende informatie opvragen bij PvdA m.b.t. 
verzoek openbare bijeenkomst Cloetta 

Griffie Dit is opgevraagd, alleen is 
daar vanuit de PvdA-fractie 
nog geen reactie op 
gekomen. 

 

 


